
Buty - Chtěl bych se jmenovat Jan  

 
                        Dmi 
Cht ěl bych se jmenovat Jan, 
F                  C 
být p řítel dívek a dam, 
                     Dmi 
přicházet k nim nepozván 
F                   C 
a odcházet nepoznán. 
 
     Ami Emi  F C/E F F# G 
Celé mládí, 
     Ami Emi  F C/E F F# G 
celé stá ří, 
            
cht ěl bych se jmenovat Jan. 
 
Cht ěl bych se jmenovat Jan, 
být p řítel dívek a dam, 
přicházet k nim nepován 
a odcházet nepoznán. 
 
Celé mládí, 
celé stá ří, 
cht ěl bych se jmenovat Jan.  

 

Chtěl bych se jmenovat Jan….Chtěl bych se jmenovat Jan….Chtěl bych se jmenovat Jan….Chtěl bych se jmenovat Jan….    
 
 
 
„Chtěl bych se jmenovat Jan, být přítel dívek a dam, přicházet k nim nepozván a odcházet 
nepoznán.“ Zpívají Buty v jedné ze svých písní. Já se sice Jan nechci jmenovat, nicméně alespoň 
část Janových zkušeností a dovedností by se hodila.  
 
Vo co vlastně go. Tak za prvé go o seminář Aikido, který se konal s sobotu 11.5.2008 v Litomyšli na 
Veselce. Na Veselce je opět veselo, protože místní hospodu drží pevně v rukách Kohy a Kocour a 
tak ta knajpa opět splňuje atributy dobře paluši. Nicméně zpět k semináři. Pořádal ho samozřejmě jak 
jinak klub Litomyšl Aikido Tatami Struhadlo. Jmenuje se trochu jinak, ale tohle se mě líbí více. No a 
za druhé go o to, že pozvání přijal Honza Süsu z dalekého Letovicka. Jan je jak známo známí a 
obávaný expert na kudly neboli nože no zkrátka cvičilo se z tantem. 
 
Z výše zmíněného se dá dedukovat, že půjde o pěknej tanec. A myslím že se mnou všichni 
zúčastnění budou souhlasit, když neohroženě prohlásím že to tanec byl a muzika byla dost tvrdá 
(druhá technika koshinage a třetí aikiotoshi). 
 
Na netu Kohy psal, že začátek je v 10, tak jsem přijel s celou Svitavskou družinou čítající jednoho 
aikidoka na desátou, abych zjistil, že jedu o půl hodiny pozdě. A´t žijou moderní technologie. Než 
jsem se rozkoukal a rozpoznal sankyjó z katatedory, už jsem se válel. Příčinou válení bylo koshi 
nage. To to pěkně začíná říkal jsem si. Pak jsem si to ještě říkal víckrát. Aiki otoshi byla taky hodně 
diskutovaná záležitost, zejména mezi padajícími. Na vzpamatování jsme přešli přes sokumen irimi 
nage k útoku katamenuchi. Ikió , sankyó, koshi nage, kote gaeshi a už to lítalo. Jo jo, chtěl bych se 
jmenovat Jan… 
 
Po výtečném obědě z rukou Kocoura se pokračovalo s tamtem tantem. 
Yokomen jak vyšitej a gokjo. Ostatní techniky, až na shiho nage, 
vycházely ze vstupu na gokjo. Mimo jiné oblíbené koshi nage. 
Každopádně výklad to byl zasvěcený a mě se trochu vrátila barva po 
minulém semináři. Byl jsem totiž v Boskovicích na Malinovy a po 
semináři na mě padl splín a jal jsem se pálit boken, jo a tanto i s gi. 
Nakonec jsem si to rozmyslel, vzpomněl jsem si na slova svitavského 
Honzy, když říkal, že na to mám celej život (myslel na to aikido) a jel 
jsem na letovického Honzu. Ne že by mě to nějak kdoví jak šlo, ale 
alespoň jsem z toho měl lepší pocit. A ostatní asi také, protože na 
tatami bylo celkem veselo. 
 
Kdo by si myslel, že celej koncert tímto skončil, tak by se šeredně 
spletl. Po semináři se jelo do Proseče na paintball. To vám bylo maso. 
Ještě teď, jak to píšu mě bolej žebra. Moc pěkné hřiště v lese 
s překážkama, zákopama a bunkrama kousek za Prosečí. Takže 
poslední zbytky sil padly zde. A já taky padám… 
 
 
„Chtěl bych se jmenovat Jan, být přítel dívek a dam, přicházet k nim nepozván a odcházet nepoznán.“ 

 
 
 
 
 

Stanley 
Tsunami Aikido Svitavy 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
To jen jako důkaz, že se koshi nage opravdu cvičilo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
No a tady zase důkaz, že se cvičilo tamto tanto. 


